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Uherskohradišťská nemocnice usiluje 
o neustálé zvyšování kvality péče o své 
pacienty a poskytuje ji hned v několika
vysoce specializovaných centrech. O udě-
lení statutu takového centra rozhoduje 
Ministerstvo zdravotnictví ČR a pro jeho
získání je nutné splňovat přísné poža-
davky na kvalifikaci personálu, vybavení 
pracoviště, dostupnost multidisciplinár-
ní péče a schopnost poskytovat vysoce 
specializovanou léčbu podle platných 
legislativních norem. To pak zaručuje 
kvalitní, komplexní a efektivní léčbu
s využitím nejmodernějších metod
a technologií.

Nedávno Uherskohradišťská nemocnice 
úspěšně obhájila statut Perinatologického 
centra intermediární péče, což potvrzuje 
schopnost poskytovat vysokou kvalitu
a odbornou úroveň péče o ženy s rizikovým
těhotenstvím i nedonošená miminka, naro-
zená od ukončeného 33. týdne těhotenství,
s hmotností nad 1500 g.

SPECIALIZOVANÁ CENTROVÁ PÉČE
V UHERSKOHRADIŠŤSKÉ NEMOCNICI

Akutní péči o pacienty s cévním onemoc-
něním mozku zajišťuje Iktové centrum. 
Uznáním jeho kvality je získání diaman-
tového ESO Angels ocenění, jež bylo zástup-
cům nemocnice předáno na evropském 
cerebrovaskulárním kongresu ve finských 
Helsinkách na konci května letošního roku. 
K dalším specializovaným pracovištím 
patří Centrum léčby hepatitidy C, kde se 
pacienti se žloutenkou typu C léčí podle 
nejnovějších protokolů. 

V loňském roce nemocnice získala i statut 
Centra pro diagnostiku a léčbu bolesti hlavy,
které se soustředí například na léčbu mi-
grény a přináší komplexní přístup k této 
často podceňované problematice.

K velkým úspěchům nemocnice řadí také 
získání statutu Centra pro léčbu kolorek-
tálního karcinomu, které zaručuje vysoce 
specializovanou péči o pacienty s nádorovým 
onemocněním tlustého střeva a konečníku. 
Uherskohradišťská nemocnice tak potvrzuje
svůj cíl být moderním a odborným zdravot-
nickým zařízením, které pacientům posky-
tuje péči na nejvyšší úrovni.

Moje mamka 
v práci končí brzy, 
a tak na sebe máme 
spoustu času
Zapoj se taky!

www.rayprace.cz
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UHN ZÍSKALA STATUT CENTRA
VYSOCE SPECIALIZOVANÉ PÉČE PRO 
LÉČBU RAKOVINY KONEČNÍKU
Uherskohradišťská nemocnice nově zís-
kala statut centra vysoce specializované
péče pro léčbu kolorektálního karcinomu,
tedy rakoviny tlustého střeva a konečníku.
Tento statut uděluje Ministerstvo zdra-
votnictví ČR jen vybraným zdravotnickým 
zařízením, která splňují přísná odborná,
personální a technická kritéria. 

Díky tomuto uznání se nemocnice zařadila 
mezi 25 pracovišť v České republice, kde
pacienti s nádory konečníku získají špičko-
vou diagnostiku, léčbu i následnou péči. 
V praxi to pro pacienty znamená přístup 
k nejmodernějším postupům, multidisci-
plinárnímu týmu specialistů, vyšší úrovni 
koordinace péče, a v neposlední řadě i tomu, 
že je budou operovat zkušení chirurgové.

„Je to jednak ocenění naší dlouhodobé 
práce, ale zároveň závazek do budoucna. 
Chceme i nadále zajišťovat péči na nejvyšší 
úrovni,“ uvádí MUDr. Peter Galvánek, primář 
chirurgického oddělení. "Operace pro ra-
kovinu konečníku patří k těm náročnějším 
a složitějším. Většinu jich provádíme lapa-
roskopicky a tím snižujeme operační zátěž 
pro pacienta na minimum. V případě, že nej-
sou postiženy svěrače, je vždy snaha zacho-
vat funkční konečník a neprovádět trvalý 
vývod," vysvětluje primář Galvánek a přitom 
dodává, že bez podpory vedení nemocnice
a výborné spolupráce kolegů z gastroentero-
logie, radiologie, onkologie a histopatologie 
by získání statutu centra nebylo snadné. 

V případě větších nádorů a postižení míz-
ních uzlin se ještě před operací provádí
předoperační chemoradioterapie (che-
moterapie + ozařování). Ozařování přináší 

lepší pooperační výsledky. To je rozdíl pro-
ti nádorům na tlustém střevě, kde ozařo-
vání není možné. Poté pacient podstoupí 
operaci a následně jej čeká onkologické 
vyšetření na pracovišti KOC (Komplexní 
onkologické centrum).

O další léčbě rozhodne několik faktorů,
k nimž patří rozsah onemocnění, postižení
mízních uzlin, popřípadě přítomnost meta-
stáz. V případě pokročilejších stadií se kromě
histopatologického vyšetření provádí také
vyšetření molekulární a genetické, které
umožňuje cílenou a přesnou léčbu nejmo-
dernějšími preparáty. 

Získání statutu centra vysoce specializo-
vané péče pro léčbu kolorektálního karci-
nomu pro pacienty v regionu představuje 
důležitý krok k lepší dostupnosti kvalitní 
onkologické péče bez nutnosti cestovat 
do vzdálenějších center.

PODCAST UHERSKOHRADIŠŤSKÉ NEMOCNICE

PULSOVÁNÍ
uh+nemocnice

Všechny epizody jsou dostupné na webových stránkách nemocnice
www.nemuh.cz, Facebooku, YouTube a Spotify

#   Důležitost a průběh koloskopie, tedy vyšetření tlustého střeva a konečníku
s MUDr. Tomášem Kadlčíkem

#   Rok mateřství, nová přístavba PGO, nynější přístup k porodům, porody do vody
s MUDr. Soňou Pánkovou, Ph.D.

#   Hypertenze, proč ji léčit a co mohou pacienti udělat sami pro sebe
s MUDr. Jiřím Kašparem
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Kolorektální karcinom je rakovina tlustého
střeva a konečníku. Jde o jeden z nejčas-
tějších typů rakoviny u dospělých pacientů. 
Kolorektální karcinom vzniká v tlustém 
střevě nebo konečníku, kde obvykle začíná 
jako nezhoubný polyp (výchlipka sliznice). 
Pokud není včas odhalen, může se v dalším 
průběhu vyvinout ve zhoubný nádor. Včas-
ná diagnostika a léčba významně zlepšují 
prognózu. 

RIZIKOVÉ FAKTORY

Kolorektální karcinom může být ovlivněn 
vnitřními i vnějšími faktory. Vyšší riziko
mají lidé nad 50 let, lidé s rodinnou ana-
mnézou rakoviny tlustého střeva, s gene-
tickými predispozicemi a dále pacienti 
s ulcerosní kolitidou nebo Crohnovou 
chorobou. Vnější rizikové faktory jsou 
obezita, nedostatek pohybu, kouření, pra-
videlná konzumace alkoholu a konzumace 
červeného masa nebo živočišných tuků.

PROTEKTIVNÍ FAKTORY

K ochranným faktorům, které naopak riziko 
vzniku kolorektálního karcinomu snižují, 
patří fyzická aktivita, vápník, kyselina lis-
tová, vitamín D, zdravá strava bohatá na 
ovoce, zeleninu a vlákninu – vhodné jsou 
borůvky, černý rybíz nebo jahody.

KOLOREKTÁLNÍ KARCINOM: 
PŘÍČINY, RIZIKOVÉ FAKTORY, 
PŘÍZNAKY, PREVENCE A LÉČBA

PŘÍZNAKY

V raných stádiích může rakovina probíhat
bez subjektivních příznaků, v dalším průbě-
hu mezi časté projevy patří chudokrevnost,
krvácení z konečníku, bolesti břicha, nadý-
mání, únava, hubnutí, nevolnost a změny 
charakteru stolice. 

V pokročilých stádiích mohou přibýt i další 
subjektivní potíže, jako změna tvaru stolice 
a střídání zácpy a průjmu.

PREVENCE A DIAGNOSTIKA

V České republice je k dispozici screenin-
gový program zaměřený na včasný záchyt 
kolorektálního karcinomu. Lidé nad 50 let
mají možnost pravidelných vyšetření zdarma.
Mohou si vybrat ze dvou možných variant: 

• Jednou za dva roky si udělat test okult-
ního krvácení do stolice (TOKS), jehož 
provedení není vůbec náročné. Běžně 
je dostupný u praktického lékaře.

• Nebo podstoupit screeningovou 
kolonoskopii.

Kolonoskopické vyšetření je možné ob-
jednat v gastroenterologické ambulanci 
Uherskohradišťské nemocnice na základě 
doporučení odesílajícího lékaře.

MOŽNOSTI LÉČBY

Léčba závisí na stádiu onemocnění. Vyu-
žívá se buď endoskopické řešení nebo chi-
rurgické odstranění nádoru. Chemoterapie 
a radioterapie se používají při pokročilých 
formách onkologického onemocnění. V ně-

kterých případech lze podstoupit i cílenou 
biologickou léčbu.

Nejlépe je ovšem problémům předcházet, 
zajímat se o zdravý životní styl a nebát se 
preventivního screeningu.

MUDr. Vojtěch Kramár, interna II.
prim. MUDr. Pavel Bednařík, interna II.

polyp zachycený do polypektomické kličky

nádor tračníku

MEDICÍNA
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Porodnice Uherskohradišťské nemocnice ne-
dávno zaujala na Veletrhu porodnic v Praze. 
Konal se vůbec poprvé, a to v rámci oblíbe-
ného a hojně navštěvovaného Rodinného 
festivalu Respekt k porodu, který se letos 
uskutečnil už podvacáté. Naši porodnici 
reprezentovaly tři porodní asistentky, které 

PORODNICE ZE SRDCE SLOVÁCKA 
ZAUJALA NA VELETRHU PORODNIC V PRAZE

díky připraveným tiskovým materiálům i uká-
zkám na obrazovce mohly návštěvníkům 
představit vše, co je zajímalo. 

Uherskohradišťská porodnice byla na Vele-
trhu jedinou zástupkyní Moravy, o to více 
na sebe poutala pozornost. Přicházející 
nastávající maminky zaujala nejen útulnost 
nových rodinných pokojů a modernost celé 
nové přístavby porodnicko gynekologického 
pavilonu, ale například i široká nabídka 
úlevových metod při porodu, a zejména 
celkový individuální a respektující přístup 
ke každé rodící ženě.

Návštěvnice veletrhu z řad odborníků, mezi
které patřily např. duly a soukromé porodní 
asistentky, měly možnost s našimi porodními
asistentkami sdílet své profesní zkušenosti 
a domluvit si případnou spolupráci a zá-
zemí pro své klientky, které doprovázejí
k porodu. Tyto odbornice oceňovaly napří-
klad naše dlouholeté a bohaté zkušenosti
s porody do vody, nebo s přirozeně vedený-
mi porody koncem pánevním. Další kolegy 
z oboru pak překvapila naše velmi žádaná 
služba Hodinka s porodní asistentkou, kte-
rou poskytujeme nastávajícím maminkám 
zdarma. 

Aby účastníci pražského veletrhu mohli po-
rodnici ze srdce Slovácka zažít téměř všemi 
smysly, mohli u reprezentačního stánku 
ochutnat vdolečky, které s láskou připravil
stravovací provoz UHN, a navíc i pravou 
slováckou slivovici. Tento zážitek přivítali 
zejména přítomní tatínci, kteří si rádi 
prezentaci uherskohradišťské porodnice 
vyslechli i opakovaně. 

PREZETANCE



Nejčastěji je potkáváte v ulicích Uherského 
Hradiště a na cestách po blízkém okolí, mů-
žete je ale zahlédnout i na cestách do Brna, 
Prahy, Jánských Lázní nebo třeba Darkova. 
Přijedou pro vás ale i do zahraničí. Sanitky
dopravní zdravotní služby UHN. Právě před 
rokem převzal zodpovědnost za ně nový 
vedoucí odboru dopravy Pavel Dvořák.

CO VŠECHNO SPADÁ   
DO VAŠICH POVINNOSTÍ?
Dostal jsem na starosti 43 zaměstnanců 
nemocnice, ke kterým patří především 
dispečeři a řidiči venkovní a vnitřní do-
pravní zdravotní dopravní služby. Hlavní 
náplň naší práce je ale především přeprava 
pacientů v rámci areálu a mimo areál, na-
příklad do lázeňských léčebných zařízení 
nebo jiných nemocnic, případně domů. 
Zajišťujeme i další služby, což je např. sběr 
vzorků krve nebo rozvoz zdravotnických 
potřeb, léčiv, postelí a dalších pomůcek. 
Útvar dopravy je zodpovědný taky za všech-
na další vozidla nemocnice, čili manažerská 
vozidla, vozidla rozvážející stravu nebo vyvá-
žející odpad. Celkem se staráme o 50 vozidel.

KDO VŠECHNO MŮŽE ŽÁDAT  
O PŘEPRAVU - JEN PACIENTI 
UHN NEBO I LIDÉ ZVENKU?
Obrátit se na nás může kdokoli. Jsou dvě 
možnosti. Buď dotyčný dostane žádanku 
na převoz od svého ošetřujícího lékaře, 
nebo nás mohou klienti oslovit jako samo-
plátci – pak si dopravu hradí sami.

JAK FUNGUJE OBJEDNÁNÍ  
PŘEVOZU SANITKOU PRAKTICKY?
Máme bezplatné tel. číslo 800 900 155, 
které je k dispozici nepřetržitě – 24 hodin 
denně 7 dní v týdnu, stejně jako naše zdra-
votní dopravní služba. Naši dispečeři se 
zájemcem domluví veškeré podrobnosti 
převozu. Většinou jsme schopní zareagovat 
okamžitě. Pokud ale lidé plánují převozy 
více dopředu, je to pro nás lepší jak pro 
organizaci práce, tak pro sestavování tras 
našich sanitek. Snažíme se totiž, abychom 
cesty plánovali co nejefektivněji.

JAKOU MÁ SANITKA   
KAPACITU A VYBAVENÍ?
Sanitka má vzadu tzv. transportní křeslo 
a lehátko, vpředu se mohou posadit dva 
lidé. Můžeme tak najednou převézt až čtyři
klienty – jednoho vleže a tři vsedě. Máme 
velmi kvalitní vozový park, který každoroč-
ně obnovujeme. Naše sanitky jsou moderně
vybavené, klademe velký důraz na kvalitní 
zpracování vybavení a techniku. Nejnovější 
vozy mají například i wifi.

JAKÁ JE CENA ZA PŘEVOZ   
PRO SAMOPLÁTCE?
Ceník lze najít na webu nemocnice, obecně 
platí, že cena za 1 km se pohybuje kolem 
20 Kč. Nejvyšší je samozřejmě na nejkratší
vzdálenosti. Nelze totiž počítat jen s cenou
nafty, ale i s náklady na pořízení a udržování
vozidla. Při vzdálenosti nad 100 km připra-
vujeme klientům individuální nabídku.

ROZHOVOR

NAŠE SANITKY JEZDÍ   
V NEPŘETRŽITÉM PROVOZU

MÍVÁTE NĚKDY NEOBVYKLÉ  
POŽADAVKY NA CÍL PŘEVOZU?
Většinu cest absolvujeme po České repub-
lice. Měli jsme ale například požadavek
na převoz na Ukrajinu. Celkově i s cestou 
zpět to mělo být 3 000 km. Cenu jsme se
pak snažili spočítat tak, aby byla pro klienty 
přijatelná. Kdyby se někdo například vy-
boural v Holandsku a potřeboval převoz 
z tamní nemocnice domů, přijedeme pro 
něj i tam. V rámci Evropy jsme schopni vyslat 
sanitku v podstatě kamkoli.

CO VŠECHNO MUSÍ SPLŇOVAT 
ŘIDIČ NAŠICH SANITEK?
Základem je, aby absolvoval akreditovaný 
kurz řidiče dopravní zdravotní služby, nesta-
čí jen řidičský průkaz a řidičské zkušenosti. 
Má také pravidelné vzdělávání, například 
na kurzech resuscitace. Řidič by měl být 
příjemný, komunikativní, empatický. To je
základ k jeho práci. U svých podřízených 
vymáhám profesionální přístup k pacien-
tům. Uvědomujeme si, že pacienti, které 
převážíme, mohou být ve stresu z nemoci 
nebo se bojí o své blízké – to by měl řidič 
chápat a podle toho i jednat, zůstat nad 
věcí a usmívat se. Pravdou je, že řidiči jsou 
také jen lidé se svými starostmi, takže někdy

k profesionálnímu přístupu potřebují pevné 
nervy (úsměv – pozn. redakce). Řidič také 
musí dodržovat všechna pravidla, např. jak 
zacházet s pacientem, jak ho správně iden-
tifikovat při převzetí, jak při práci dodržovat
hygienické předpisy atd. Musím říct a těší 
mě, že zpětnou vazbu na naše řidiče mám 
dobrou.

MÁTE NĚJAKOU ZAJÍMAVOU
REAKCI NEBO PODĚKOVÁNÍ?
Právě nedávno mi volali z Otrokovic ze zá-
chranky, že náš řidič projížděl kolem nehody,
ke které byli přivolaní právě otrokovičtí 
záchranáři. Byl u té nehody dřív než oni, 
zastavil, velmi profesionálně připravil zra-
něného, a záchranářům tak velice pomohl. 
Volali mi pak, aby vyslovili ocenění a po-
děkování danému řidiči.

KAM BYSTE SVÉ ODDĚLENÍ 
CHTĚL DOVÉST?
Chtěl bych, aby všichni, které přepravujeme
naší dopravní zdravotní službou, byli maxi-
málně spokojení a vnímali náš profesionální 
přístup, pohodu a empatii. Abychom tak na-
plnili i motto nemocnice, do kterého patří 
spokojený pacient. To je asi nejlepší vizitka 
práce řidiče a naší služby.

Pavel Dvořák
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Klíšťová encefalitida je velmi závažné 
infekční onemocnění přenášené klíšťaty. 
V naší zemi je hlášen nejvyšší počet pří-
padů klíšťové encefalitidy ze všech zemí 
Evropské unie. Nákaza se vyskytuje na 
celém území České republiky a počet zjiš-
těných infekcí stále roste. Onemocnění má 
sezónní charakter od března do listopadu
s maximem výskytu od května do září. Klíště 
může být aktivní už při teplotách nad 5 °C.

Původcem je RNA virus dále předávaný 
infikovanými klíšťaty. Zdrojem viru jsou 
drobní hlodavci a lesní zvěř, od kterých 
se sající klíště nakazí. Zřídka pak dochází 
k nákaze požitím tepelně neupraveného 
mléka a jeho produktů. 

Infekční oddělení Uherskohradišťské 
nemocnice je spádovým pracovištěm pro 
Zlínský kraj, hospitalizace s klíšťovou ence-
falitidou jsou velmi časté. Za minulý rok 
zde bylo hospitalizováno 24 pacientů
s touto diagnózou, několik z nich bylo
z důvodu vážného průběhu přeloženo na 
vyšší pracoviště do Brna.

Pro onemocnění je typický dvoufázový 
průběh, přičemž jeho závažnost je vari-
abilní. U některých pacientů se nemusí 
projevit žádné příznaky ani symptomy 
nemoci nebo se infekce projeví jen velmi 
mírně a nemoc nepřejde do plně rozvinu-
tého stadia. Často však postihuje nervovou 
soustavu a může vést až k úmrtí pacienta. 
Riziko vzniku komplikací narůstá s věkem 
a následky mohou být trvalé.

V první fázi trvající obvykle 3–5 dní se nemoc
projevuje obdobně jako chřipka. Pacienti 
pociťují bolest kloubů, hlavy, svalů, obje-

KLÍŠŤOVÁ ENCEFALITIDA
vuje se zvýšená teplota, nechutenství, ne-
volnost, únava. Při druhé fázi onemocnění,
kterou od první fáze mohou dělit až tři týdny, 
se objeví vysoká horečka, zvracení, svět-
loplachost, velké bolesti hlavy a ztuhlost 
šíje. Může docházet i k postižení centrální 
nervové soustavy v podobě třesu, závratě, 
poruchy hybnosti svalů, dezorientace, 
poruchy spánku a paměti. 

Diagnostika klíšťové encefalitidy se provádí
z krve průkazem protilátek. Cílená léčba
tohoto onemocnění však bohužel neexistuje. 
Léčeny jsou pouze jednotlivé symptomy. 

Nejúčinnější prevencí proti klíšťové encefa-
litidě je očkování, které je možné absolvovat 
kdykoliv v průběhu roku v naší infekční 
ambulanci nebo cestou praktického lékaře. 
Účinnost přesahuje 99 % a pacienty je sná-
šeno velmi dobře. 

Základní očkování proti klíšťové encefaliti-
dě se skládá ze tří dávek. První dávku je 
možné aplikovat kdykoliv během roku. Dru-
há dávka se podává v intervalu 1–3 měsíce 
po první dávce, třetí dávka pak 5–12 měsíců 
po druhé dávce. Přeočkování je vhodné
absolvovat 3 roky po dokončení základního
schématu, následně každých 5 let pro osoby
mladší 60 let, osoby nad touto věkovou 
hranicí pak každé 3 roky.

Pro pacienty nad 50 let je očkování zdarma. 
Více informací a objednávky termínů na
tel. čísle 572 529 654. Očkování se
provádí v ambulanci infekčního oddělení
v Uherskohradišťské nemocnici (budova E).

MUDr. Zuzana Surá
zástupkyně primářky infekčního oddělení

PODLE HLÁŠKY URČETE NÁZEV FILMU.
VZPOMENETE SI NA NĚKTEROU POSTAVU VE FILMU A JMÉNO HERCE ČI HEREČKY?

ZVEDNĚTE SI PULS
U KOGNITIVNÍHO CVIČENÍ

1. Já znám široko daleko všechny krávy. Ale Vás jsem tady ještě neviděl.
2. Neber úplatky, neber úplatky, nebo se z toho zblázníš.
3. Rodiče, kteří chtějí vidět Idiota, nechť přijdou do ředitelny.
4. I skladník ve šroubárně si může přečíst Vergilia v originále.
5. Tati, předjel tě trabant.
6. Alkohol podávaný v malých dávkách neškodí v jakémkoliv množství.
7. Konec hlášení v ruském jazyce.
8. Tento způsob léta, zdá se mi poněkud nešťastným.
9. Odvolávám, co jsem odvolal a slibuji, co jsem slíbil.
10. Nudíte se, kupte si medvídka mývala.
11. Kde udělali soudruzi v NDR chybu?
12. Máňa říkala, že to není směroplatný.

ŘEŠENÍ:

1. Léto s kovbojem, psycholožka Doubravka, Daniela Kolářová
2. Jáchyme, hoď ho do stroje, František Koudelka, Luděk Sobota

3. Obecná škola, Igor Hnízdo, Jan Tříska
4. Marečku, podejte mi pero, pan Kroupa st., Jiří Sovák,

5. Na samotě u lesa, děda Komárek, Josef Kemr
6. Limonádový Joe, Tornádo Lou, Květa Fialová

7. Kolja, František Louka, Zdeněk Svěrák
8. Rozmarné léto, Abbé Roch,  František Řehák

9. Pyšná princezna, princezna Krasomila, Alena Vránová
10.   Postřižiny, Maryška, Magda Vašáryová
11.   Pelíšky, pan Šebek, Miroslav Donutil

12.   Kulový blesk, paní Jechová, Milada Ježková

MEDICÍNA
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DĚTSKÁ REHABILITAČNÍ AMBULANCE 
V UHERSKOHRADIŠŤSKÉ NEMOCNICI
Fyzioterapie u dětí má v rámci rehabili-
tační ambulance naší nemocnice letitou 
tradici. Potřeba specifického přístupu 
k dětskému pacientovi vedla v roce 2015 
k otevření lékařské ambulance zaměřené
zejména na posuzování úrovně a poruch 
psychomotorického vývoje dětí v prvním 
roce věku a rozhodování o zahájení rehabi-
litační péče. První myšlenky na realizaci 
mě ale napadaly již pár let dříve, protože 
mou původní specializací je pediatrie
(I. atestace v r. 2004) a v rámci specializace
v rehabilitačním lékařství jsem se na práci 
s dětmi zaměřovala, což se dělo s maxi-
mální podporou tehdejší i současné pri-
mářky oddělení MUDr. Zdenky Sedláčkové 
a MUDr. Jolany Dostálkové.

Neodmyslitelnou a nenahraditelnou sou-
částí dětského rehabilitačního týmu jsou 
školené fyzioterapeutky. Velkou výhodou 
našeho pracoviště je, že následnou fyzio-
terapii dětským pacientům poskytují eru-
dované a empatické terapeutky Vojtovy 
metody, metody ACT (akrální koaktivační 
terapie) a také metody dle Bobathových. 
To umožňuje individualizovaný přístup
k našim malým pacientům. Každá z meto-
dik má svá specifika a je vhodná u různých 
stupňů poruch motorického vývoje. Naše 
fyzioterapeutky využívají také kineziota-
ping k podpoře správné funkce svalů, držení
těla či postavení chodidel. V rámci ambu-
lance využíváme u větších dětí i vyšetření 
na podoskopu, a to zejména k objektivizaci 

plochonoží, asymetrií kleneb nožních či ab-
normálních zátěžových zón na chodidlech.

Děti k nám přicházejí zejména na doporu-
čení praktických dětských lékařů, část pak 
z dětské neurologické, neonatologické a or-
topedické ambulance. Pečujeme o kojence
s asymetriemi, poruchami psychomoto-
rického vývoje z různých příčin, o batolata 
a děti s vadným držením těla, skoliózou, 
vrozenými ortopedickými vadami, o děti
po úrazech i o dětské neurologické pacienty.

Poskytujeme rovněž možnost objednat se 
na tel. č.  572 529 737 do poradny psy-

chomotorického vývoje, kde dětské fyziote-
rapeutky radí rodičům, jak s dítětem správně
manipulovat s ohledem na jeho věk, edu-
kují o tom, jak by měl v ideálním případě 
proběhnout psychomotorický vývoj, a učí 
rodiče, jak mohou dítěti pomoci dosáhnout
všech vývojových milníků.

V rámci letošního Roku mateřství jsme při-
pravili prakticky zaměřený seminář o psy-
chomotorickém vývoji kojence do 1 roku.

MUDr. Jana Ferencová
zástupkyně primářky oddělení

rehabilitace a fyzikální medicíny

SMÍCHUPLNÁ NEMOCNICE
Na naše dětské oddělení přicházejí každé 
úterý Zdravotní klauni, aby rozveselili 
nemocné děti. Daří se jim to moc dobře

a jejich klauniády vždy rozesmějí i sestřičky 
na oddělení. Jsme rádi, že patříme ke smí-
chuplným nemocnicím.
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SENIOR

Elektrické
vozíky

STARÉ MĚSTO | 800 55 99 99

Mobilní zůstáváte aktivní

Lékárna Uherskohradišťské nemocnice 
zmodernizovala své Dermocentrum. In-
stalace nových vitrín přinesla výrazné
prosvětlení a vylepšení vzhledu i funkč-
nosti prostoru. Tato změna s sebou nese
řadu výhod, které zpříjemňují jak samot-
nou orientaci, tak i prezentaci široké 
nabídky dermokosmetických produktů 
těch nejznámějších značek.

Dermokosmetika je speciální oblast kos-
metických přípravků, které jsou navrženy 
tak, aby pečovaly o pokožku v souladu
s jejími potřebami a specifickými problémy. 
Tyto produkty spojují výhody kosmetiky 
a farmaceutických vědeckých poznatků,
což zajišťuje jejich vyšší účinnost a bezpeč-
nost. Doporučit je mohou i dermatologové,
při výběru pomůže zaškolený personál.

DERMOCENTRUM
V NOVÉM VZHLEDU PŘINÁŠÍ
ŠIROKOU NABÍDKU PRODUKTŮ

„Do naší lékárny často přicházejí pacienti 
s doporučením od našich lékařů z kožního 
oddělení. Ale pokud žádné doporučení nema-
jí, rádi se jim individuálně věnujeme a zkou-
šíme najít to nejlepší řešení pro jejich potřeby. 
V oblasti dermokosmetického poradenství
se neustále vzděláváme, pravidelně získává-
me poznatky na vzdělávacích akademiích
a udržujeme si přehled o nejnovějších mož-
nostech péče,“ upřesňuje vedoucí farma-
ceutická asistentka Romana Tinková, 
která za chod dermokosmetického centra 
zodpovídá.

Dermocentrum v lékárně UHN také pravi-
delně aktualizuje zajímavou nabídku zvý-
hodněných produktů, kterou lze najít na 
webu nemocnice v sekci lékárna nebo také 
na sociálních sítích nemocnice i v prostorách 
lékárny.

MODERNIZACE
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Uherskohradišťská scéna letos slaví
80. narozeniny a při té příležitosti nemůže
chybět světová klasika. A tak vedení di-
vadla sáhlo po největším dramatikovi všech
dob, Williamu Shakespearovi, a zvolilo 
slavnou komedii Sen noci svatojánské.
Premiéru bude mít v sobotu 14. června,
deset dnů před oslavou skutečné Svato-
jánské noci.

MAGIE ČAROVNÉ NOCI
Hra o lásce hra plná skřítků, elfů a víl zavede 
diváky do kouzelného lesa, kde se všechno
pořádně zamotá, aby se to nakonec mohlo
vše nově uspořádat. Režie se ujala respekto-
vaná režisérka Janka Ryšánek Schmiedtová,
která se Slováckým divadlem spolupracuje
poprvé. „Okolo nás v poslední době panuje 
divný čas. A to je ta nejlepší doba nazkoušet 
hru, která dává chaos do pořádku, a je čas 
udělat dobrý příběh o tom, že lidi, kteří sní,
mohou uspět,“ řekla na zahajovací zkoušce 
režisérka.

KDE JE ŽIVOT, TAM JE I PUK
V inscenaci se představí velká část uhers-
kohradišťského souboru v čele s Terezou 
Novotnou, Lukášem Matějem, Davidem 
Vaculíkem, Petrou Staňkovou, Pavlem
Šupinou a dalšími. Slavnou roli Puka, skřítka 

a průvodce celým příběhem, svěřila mladé 
a talentované Kláře Ondrůškové, která se
divákům v Uherském Hradišti poprvé před-
stavila teprve v březnu v hlavní roli Evy
v dramatu Gazdina roba. „Puk je krásná 
role a jsem opravdu ráda, že si ji budu moct 
vyzkoušet. Je to zase úplně jiná poloha i jiný
žánr než Eva a Gazdina roba,“ říká herečka
a rovnou vysvětluje, že i když skřítek Puk
evokuje spíše mužskou roli, není to pro in-
scenační tým novinky podstatné. „Puk není 
tak úplně muž či žena, spíše něco jako bytost, 
která není definována pohlavím. Vidím Puka 
jako živelný element všudypřítomný všude 
kolem nás, ve vzduchu, v rostlinách nebo pů-
dě i ohni. Zkrátka kde je život, tam je i Puk,“ 
uzavírá Klára Ondrůšková.

Režisérka si do inscenačního týmu pozvala 
i renomovanou hudebnici, několikrát no-
minovanou na Českého lva, Vladivojnu La
Chiu. O nápadité kostýmy a scénu se postará 
Lenka Hollá, o choreografii Denisa Musilová.
Dramaturgie se ujala Iva Šulajová a diva-
delníci využijí překlad Jiřího Joska.

Premiéry komedie Williama Shakespeara
Sen noci svatojánské se diváci dočkají
v sobotu 14. června. Informace o poprázd-
ninových reprízách najdou zájemci na 
webu www.slovackedivadlo.cz.

SLOVÁCKÉ DIVADLO UVÁDÍ SEN NOCI SVATOJÁNSKÉ
FOTO: SLOVÁCKÉ DIVADLO
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Nemocniční Galerie Patro zažila světovou 
premiéru. Hostí výstavu Příběhy mateřství,
kterou speciálně pro UHN a Rok mateřství 
připravil světově uznávaný a oceňovaný 
fotograf prof. Jindřich Štreit. Vystavené 
fotografie jsou k vidění úplně poprvé. Moc 
si toho vážíme. Děkujeme i za rozhovor, 
který poskytl pro náš magazín.

VE SVÉM PROFESNÍM ŽIVOTĚ 
SE VĚNUJETE NEJRŮZNĚJŠÍM 
TÉMATŮM, ČASTO ZE SOCIÁLNÍ 
OBLASTI. CO FOTOGRAFUJETE 
NEJRADĚJI?
Nejraději fotografuji mezilidské vztahy. 
Pečlivě sleduji dialogy a snažím se zachytit 
emoce. Jsem vnímán jako fotograf vesnice, 
to je mým celoživotním tématem, ale věnuji 
se např. i tématu práce. Foténkuji v různých 
továrnách, vydal jsem třeba velkou knihu 
o Vítkovicích i Třineckých železárnách. Můj 
zájem je různorodý a máte pravdu, že se
věnuji i sociálním tématům. Mezi ně zařa-
zuji cykly o narkomanech a bezdomovcích, 
o lidech v pokročilém věku, handicapova-
ných nebo nevidomých. A v poslední době
jsem se začal zabývat i zdravotními tématy. 
Zpracoval jsem např. urgent v nemocnici, 
cyklus o lidech v kómatu, o zdravotních 
sestřičkách nebo paliativní péči. Na důle-
žitost prevence rakoviny prostaty jsme chtěli 
upozornit cyklem Tichá nemoc. Nesmím 
zapomenout ani na to, že mou tvorbou pro-
stupují i různé národnosti, např. Vietnam-
ci, Řekové, Romové nebo třeba Slováci. 

ROZHOVOR

VRÁTÍ SE NÁM VŠE, CO
DO SVÝCH DĚTÍ VLOŽÍME

Po jednom cyklu mám i z Anglie, z Japonska
či Brazílie. Každé z těchto témat mě v životě 
něčím obohatilo.

VĚNOVAL JSTE SE NĚKDY   
DŘÍVE TÉMATU MATEŘSTVÍ?
Téma mateřství se prolíná celou mou 
tvorbou. V každém období, v každé oblasti 
nacházím prvky tohoto tématu.

PODLE ČEHO JSTE VYBÍRAL  
FOTOGRAFIE K VÝSTAVĚ   
PŘÍBĚHY MATEŘSTVÍ?
Když jsem byl osloven, abych připravil 
výstavu s tématem mateřství, sáhl jsem 
po fotografiích z vesnice. Toto téma jsem 
zpracovával více než deset let a stále se 
k němu vracím. Pro výstavu jsem vybíral 
snímky, které jsem ještě nikdy nevystavoval. 
Zvolil jsem je pro jakousi konfrontaci očí 
i duší návštěvníků s tím, co jsme zažívali 
dříve a co zažíváme dnes – jak se proměnila
společnost, vztahy k dětem, vztahy v rodi-
nách. To všechno je dobrým motivem pro 
konání podobných výstav.

JAK VZPOMÍNÁTE NA SVOU  
MAMINKU A ČEHO SI NA NÍ  
NEJVÍCE VÁŽÍTE?
Maminka je nejdůležitějším člověkem
v životě. Rodičům jsem se hodně věnoval 
a udělal jsem celou řadu fotének. První 
impuls k fotografování jsem dokonce dostal 
právě od svého tatínka. Moje maminka 

byla velmi chytrá a měla zvláštní vlastnost, 
dokázala si představit, co bude v životě dále. 
Byla starostkou obce a věnovala se lidem 
až do roztrhání těla. Snažila se jim zajistit 
práci, ale i zábavu. Prožila těžké chvíle, 
ale i radosti. Bylo nás pět dětí a všechny 
nás měla ráda.

S MANŽELKOU MÁTE KRÁSNOU  
A TALENTOVANOU DCERU.  
JAK JSTE PROŽÍVAL A STÁLE 
PROŽÍVÁTE SVÉ RODIČOVSTVÍ?
Máme dceru Moniku, která je po mé ženě 
krásná a chytrá. Stala se děkankou na vyso-
ké škole v portugalské Evoře a vede hudební
fakultu. Sama je aktivní muzikantka, fan-
tasticky hraje na příčnou flétnu a koncertu-
je po celém světě. Se svým manželem má 

syna Daniela, který již také, ve svých třinácti 
letech, koncertuje. Hraje na kytaru. Snažili 
jsme se, aby Monika měla co nejlepší pod-
mínky k tomu, aby si naplnila své sny. To se
jí také podařilo, díky jejímu talentu a vroze-
né pracovitosti.

Ze své zkušenosti mohu říct, že všechno, 
co do svých dětí od útlého věku vložíte, se
vám stokrát vrátí v době jejich dospívání,
zařazování do společnosti i v jejich dospě-
losti. Rodina je totiž pro děti alfou a omegou, 
je to první vzor, který děti mají. Platí tedy, 
že jací budete vy v rodině, takové budete 
mít děti. Myslím si, že to podstatné v rodině 
je především láska. Nebojte se ji projevit své
ženě ani svým dětem, a to v jakémkoli věku.

prof. Jindřich Štreit
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Jednou ze zásadních podmínek k dob-
rému fungování nemocnice je dostatek 
personálu, který je nejen kvalifikovaný, 
ale současně také empatický. K dobrému 
naplnění této podmínky však vede cesta, 
která není právě krátká – kráčet po ní 
ale má smysl. To si uvědomuje Uhersko-
hradišťská nemocnice, která v řešení 
personálních otázek cílí na spolupráci 
se školami, a to už s těmi základními.

CESTA BUDOUCÍCH ZDRAVOTNÍKŮ 
ZAČÍNÁ UŽ NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE

„Vnímáme velkou důležitost spolupráce se
všemi typy škol – ať už jde o kontakty s uni-
verzitami v nejrůznějších pracovních work-
shopech, při pořádání kempů pro mediky 
v nemocnici, prezentací nemocnice přímo 
na lékařských fakultách, nebo umožnění 
praxí medikům, ale i studentům střední a vyš-
ší zdravotnické školy. Začínáme ale už na 
základních školách, protože právě tam se
začíná vytvářet zájem o zdravotnické profe-

se a ideálně i empatie, která vede k volbě 
tohoto povolání,“ vysvětluje předseda před-
stavenstva UHN MUDr. Petr Sládek. 

Cesta spolupráce Uherskohradišťské ne-
mocnice se základními školami započíná 
v osmých třídách, tedy chvíli předtím, než 
se žáci rozhodnou o svém dalším směřování. 
Zástupci nemocnice v té době přicházejí 
do školy, aby osmákům přiblížili nabídku 
studia zdravotnických oborů, o jejíž šíři 
mnohdy žáci nemají tušení. 

„Před důležitým životním rozhodnutím,
které žáky čeká, je zásadní, aby měli co nej-
více informací o nejrůznějších možnostech.
Zvlášť kluky často zaujme třeba zdravotnický
obor spojený s technologiemi, jako je např. 
radiologie, s nímž se dříve nesetkali,“ zmiňuje 
spoluautor projektu zaměřeného na spo-
lupráci se základními školami David Vacke. 
Součástí přednášky v osmých třídách je 
rozhovor se studenty 3. ročníku hradišťské 
střední zdravotnické školy. 

„Slyšet takto naživo názory mladých lidí, 
kteří před pár lety stáli na stejné životní kři-
žovatce jako současní osmáci, je pro ty, kteří 

uvažují o této profesní cestě, velmi podnětné 
a zajímavé,“ doplňuje David Vacke.

Zástupci Uherskohradišťské nemocnice 
spolu se zmíněnými studenty už čtvrtým 
rokem během jarních měsíců navštíví přes 
tři desítky základních škol na Uherskohra-
dišťsku. Zájem o jejich návštěvu přitom 
každoročně roste.  

Projekt pak pokračuje na podzim, kdy 
čerství deváťáci z navštívených základních 
škol přicházejí na speciální exkurzi do UHN. 
Tato exkurze je už ovšem určena právě těm, 
kteří uvažují o studiu některého ze zdra-
votnických oborů, ať už středoškolského, 
nebo třeba i medicíny. 

„Ze škol máme zpětnou vazbu, že přednášky
i exkurze jsou pro žáky velmi cenné a přínos-
né pro jejich rozhodování o dalším studiu.
Pro nás je to dobrá možnost prezentovat
budoucím sestřičkám, laborantům, lékár-
níkům nebo třeba lékařům naši nemocnici 
jako atraktivního, spolehlivého a perspek-
tivního zaměstnavatele. A právě tady tak za-
číná cesta za kvalifikovaným a empatickým
personálem,“ uzavírá MUDr. Petr Sládek. 
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VÁŽÍME SI OCENĚNÍ NAŠÍ PÉČE
Na cerebrovaskulárním kongresu
ve finských Helsinkách převzal letos
v květnu MUDr. Pavel Zicháček, primář 
neurologického oddělení, diamantové 
ESO Angels ocenění iktového centra 
Uherskohradišťské nemocnice.

Jedná se o vyjádření nejvyšší kvality péče 
o pacienty s cévním onemocnění mozku.
Podle primáře Zicháčka je ocenění zároveň 
závazkem pokračovat v péči v souladu 
s nejnovějšími poznatky a trendy, které 
zvyšuji šanci pacientů na dobrý výsledek
a návrat k původnímu životu.

Paní Marcela Bednaříková se jako učitelka 
už dvacet let věnuje dětským pacientům, 
kteří jsou hospitalizováni na dětském 
oddělení Uherskohradišťské nemocnice. 
Svým klidným empatickým přístupem 
a interaktivními metodami podporuje 
jejich pohodu a rozvoj. Její obětavost
a laskavost jsou přínosem pro děti, rodiče 
i kolegy.

Město Uherské Hradiště ji proto letos 
ocenilo jako Pedagogickou osobnost 
roku 2025.

prim. MUDr. Pavel Zicháček Marcela Bednaříková

Mobilní hospicová péče                  737 996 155

Nepřetržitá 24/7 specializovaná zdravotní péče, jejímž cílem 

je odstraňovat utrpení pacientů s nevyléčitelným onemocněním 

v prostředí jejich domova a v blízkosti rodiny.

 

Uherské Hradiště 737 996 155   Uherský Brod 603 591 513 

Zlín-Malenovice 603 591 612    Veselí nad Moravou 739 384 540

Kroměříž 604 264 504     Hodonín 737 998 826  

Vyškov 604 779 734

•

••

•

•

•

•

www.pahop.cz

Terénní odlehčovací služba                  605 797 503

nabízí pomoc a úlevu rodinám, které v domácím prostředí

pečují o své blízké se sníženou soběstačností 

v souvislosti s věkem, chronickým onemocněním 

nebo zdravotním postižením.

(Tato služba je zatím poskytována pouze ve Zlínském kraji).

Domácí zdravotní péče                    737 996 155

je poskytována pacientům, kteří nemohou navštěvovat

zdravotnická zařízení z důvodu  zdravotního stavu, stáří 

nebo jiných omezení.

POTŘEBUJETE NAŠI POMOC? JSME TU PRO VÁS!

OCENĚNÍ



+420 604�360�399
+420 736�418�287

www.nasepece.cz

info@nasepece.cz Josefa Stancla 152
686 01 Uh. Hradiště 

PEČUJEME 
O�VAŠE ZDRAVÍ,
U�VÁS DOMA

Zdravotní služby v�domácím prostředí pacienta zabezpečujeme 
primárně na základě indikace lékaře, zejména:

kontrola 
fyziologických funkcí

příprava a�podávání 
léků klientům, 

sledování jejich 
účinků

aplikace injekcí 
a�inzulinu

odběry krve 
a�biologického 

materiálu

infuzní terapie

domácí 
(peritoneální) 

dialýzu

paliativní péči 
v�domácím prostředí

léčba bolesti dle 
indikace lékaře

převazy ran 
a�proleženin

aplikace parenterální
a enterální výživy

rehabilitační 
ošetřování

péče o�pacienty se 
stomiemi, katetry

I VE VOLNÉM ČASE PEČUJEME O ZDRAVÍ   

Nejenže myslíme na zdraví našich pacientů 
a zdraví své. Nezapomínáme ani na zdra-
ví naší planety. Proto se vytrvalí zástupci 
Uherskohradišťské nemocnice každoroč-
ně připojují k celostátní květnové výzvě 
Do práce na kole, která chce motivovat
k využívání šetrných způsobů dopravy, 
ulevit životnímu prostředí a vnést více ra-
dosti a pohybu do běžného pracovního 
dne. Náš tým už v rámci výzvy získal v mi-
nulosti několik vítězství a prozradíme, že 
největší vytrvalci jezdí do práce na kole po 
celý rok. 

Zdraví je naším hlavním tématem i ve vol-
ném čase. Nejlepší prevencí trombózy je 
pohyb. Proto se i naše hematologicko trans-
fuzní oddělení připojilo k aktivitám České 
společnosti pro trombózu a hemostázu 
(www.csth.cz) s cílem zvýšit povědomí o tomto 
závažném onemocnění, a to květnovým 
výšlapem na Brdo. A už teď se těší na další 
výšlap, který se uskuteční 12. října 2025.

Těsně před Mezinárodním dnem porodních 
asistentek, který připadá na 5. května, 
pořádala organizace Nedoklubko Běh
a procházku pro miminka do dlaně
(www.nedoklubko.cz). Samozřejmě se
k němu připojilo i naše porodnicko gyne-
kologické i novorozenecké oddělení. Každý 
krok je totiž pro nás symbolem naděje 
a síly pro tato malá stvoření. Děkujeme 
všem, kdo běželi také.

AKTIVITY



NOVÁ METABOLICKÁ AMBULANCE 
POMÁHÁ S LÉČBOU VYSOKÉ HLADINY 
CHOLESTEROLU I OBEZITY
Uherskohradišťská nemocnice otevřela 
novou Metabolickou ambulanci, kterou 
zaštiťuje Oddělení klinické biochemie. 
Reaguje tak na neustálý nárůst metabo-
lických onemocnění, který se někteří 
odborníci nebojí označovat termíny „pan-
demie obezity, diabetu nebo civilizačních 
chorob“.

„Statistiky jsou v tomto směru neúprosné. 
Co je však ještě více alarmující, jsou výsledky 
mnohých studií. Ty nám ukazují, jak velký 

problém tato onemocnění pro člověka zna-
menají a jaké riziko nese pacient, který jimi
trpí. Je mnohem více ohrožen jak kardiova-
skulárními, tak onkologickými, a dokonce 
i psychickými onemocněními. Proto je potře-
ba k léčbě poruch metabolismu přistupovat 
komplexně a snažit se tato rizika minimalizo-
vat,“ upozorňuje MUDr. Jiří Ďurčo z Oddělení 
klinické biochemie. 

V nové metabolické ambulanci se zaměřují 
na screening a léčbu poruch lipidového
spektra, což zahrnuje i problémy s choleste-
rolem, a také na problematiku a manage-
ment recidivující urolitiázy, tzn. vracejících
se problémů s kamínky v močových cestách. 
V neposlední řadě se pak v ambulanci vě-
nují obezitě a s ní spojeným komplikacím. 

„Při řešení obezity spolupracujeme s Nutriční 
poradnou Uherskohradišťské nemocnice, 
kdy je po individuální domluvě možno pro-
vést vyšetření složení těla (tuková, beztuková
tkáň, rozložení tuku v těle, rozložení tekutin 
v těle atd.) na bioimpedančním přístroji 
a sestavit individuální plán pro pacienta, 
včetně jídelníčku,“ doplňuje MUDr. Ďurčo.

Nová metabolická ambulance funguje
v budově centrálního objektu I, kde sdílí 
prostory s ambulancí foniatrie. Provozní
doba ambulance je každé pondělí od
7 do 15 hodin a pátek od 7 do 12 hodin.
Pro více informací a objednání je možné 
v pracovních dnech zavolat na telefonní
čísla 572 529 771 nebo 572 529 770.

MUDr. Jiří Ďurčo

NOVINKY
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NAPSALI JSTE NÁM Petra O.
Ráda bych poděkovala personálu dětské 
pohotovosti. Doktor Petrželka se sestřičkou 
byli skvělí. Syn je autista, jezdíme k vám 
poměrně často, a  jen tak někoho se 
nepřestane bát po 10 min. Volala jsem 
dopředu, abych se poradila. Sestřička milá, 
empatická, v čekárně se věnovala synovi 
naprosto dokonale, aby se nebál a nechal
se poté vyšetřit. Pan doktor naprosto 
dokonalý profesionál k dětem a vlastně
i k rodičům. Opravdu moc děkujeme. 
Ne všude to takto funguje a u Vás máte 
personál asi ze zlata.

Marie V.
Ve vašem kraji jsem byla pouze na
návštěvě, přesto jste se mě ujali se vší
péčí, od ochranky, sestry na recepci, přes 
rentgen a ošetření na traumatologii 2.
Šla jsem k Vám s vědomím, že mohu
být odmítnuta, ale opak byl pravdou.
Veškerý personál byl maximálně 
profesionální, nemluvě o prostorách
na urgentním příjmu, které jsou 
nadstandardní. Dovoluji si porovnávat 
s Prahou, kde žiji. Buďte pyšní na své 
zaměstnance a vězte, že to není všude 
běžné. Děkuji.  

Jitka A.
Chci napsat pochvalu.
Byla jsem hospitalizovaná na interně L
ve 4. poschodí. Byla jsem spokojena
s prací lékařky paní MUDr. Čačíkové
i celého zdravotnického kolektivu. Patří 
jim velký dík.

Jiří V.
Dovolte mi vyjádřit mou nejhlubší
vděčnost a uznání za vynikající péči, které 
se mi dostalo během mé hospitalizace 
na oddělení neurologie. Byl jsem velmi 
překvapen profesionalitou, laskavostí
a ochotou celého Vašeho týmu.
Od prvního kontaktu až po propuštění
jsem se cítil v dobrých rukou. Oceňuji
pečlivé vyšetření, srozumitelné vysvětlení 
mého zdravotního stavu a navržené léčby. 
Lidský přístup a snaha mi co nejvíce
ulehčit pobyt v nemocnici byly pro mě
velmi důležité a pomohly mi překonat 
nelehké období. Práce celého Vašeho 
oddělení si velmi vážím, je zřejmé, že svou 
práci vykonáváte s velkým nasazením
a empatií. Díky Vaší péči se cítím mnohem 
lépe a s větší nadějí hledím do budoucna. 
Ještě jednou srdečně děkuji za Vaši 
obětavost a vysokou úroveň poskytované 
péče, přeji hodně úspěchů v náročné
a zároveň tak důležité práci. 

Henrieta H.
Minulý týden jsem byla hospitalizovaná
v nemocnici na Porodnicko gynekologickém 
oddělení. Nemohu vyjádřit, jak tento tým
lidí funguje. Říci, že jak švýcarské hodinky,
by snad částečně vyjádřilo moji zkušenost. 
Od nástupu fungovali lékaři, sestry
i sanitární sestry naprosto profesionálně. 
Mají moji úctu, s jakým nasazením pracují. 
Empatie již v dnešní době neexistuje a jsem 
velmi ráda, že tady je svět ještě normální.
Ještě jednou velké děkuji. 

Viliam K.
Rád bych vyjádřil své upřímné poděkování 
a obdiv celému týmu lékařů, sestřiček 
a ostatnímu personálu chirurgického 
oddělení, kteří pečovali o mého tatínka 
během jeho hospitalizace po jeho operaci 
tumoru. Tatínkovi je téměř 85 let a trpí 
Alzheimerovou chorobou, což péči o něj 
činí náročnější. O to více si vážím Vašeho 
lidského přístupu, trpělivosti a individuální 
péče, kterou jste mu věnovali. Celý personál 
byl vždy ochotný, vstřícný a profesionální. 
Tatínek se díky Vám cítil v bezpečí 
a v dobrých rukou, což pro nás jako rodinu 
znamenalo opravdu mnoho. Vaše práce 
je nesmírně náročná a často nedoceněná, 
proto bych Vám chtěl alespoň tímto 
způsobem poděkovat za vše, co jste pro 
našeho tatínka udělali. Vaše obětavost, 
empatie a lidskost jsou pro nás vzorem
a velkou útěchou v těžkých chvílích.
Přeji mnoho sil a úspěchů ve Vaší
náročné a záslužné práci.

Petr H.
Chtěl bych tímto poděkovat oddělení 
traumatologie a MUDr. Korvasovi 
za profesionální péči a milý přístup 
zdravotnického personálu při hospitalizaci 
po operaci pravého kolene. 

Petr P.
Na vedení různých institucí se obracíme 
většinou se stížnostmi a pochvalou šetříme. 
Rád bych chtěl vyjádřit naše poděkování
za péči o naši maminku paní Ludmilu 
P., která se po úrazu ocitla na oddělení 
následné péče. Vzorná péče sestřiček
a vedení celého oddělení paní primářky 
MUDr. Kroupové byly příkladné: vstřícnost 
a přístup k pacientce i komunikace s námi, 
rodinou. Prosím přijměte poděkování jako 
ocenění práce celého oddělení.

Marie K.
Pro akutní bolest na hrudi jsem byla přijata 
s podezřením na infarkt, na lůžkovém 
interním oddělení K. Od prvního kontaktu 
s pracovníky interního oddělení jsem 
byla přijata mile a empaticky. Uklidněna 
medikamenty a patřičným vysvětlením 
lékařky mého problému, jsem byla druhý 
den transportována do nemocnice ve Zlíně. 
Zde mi bylo provedeno rozšíření tepen
a následně jsem byla odeslána zpět k Vám 
na interní oddělení K. Jsem velmi vděčná 
za milý a profesionální přístup, se kterým 
jsem se setkala u všech na oddělení i během 
různých vyšetření, na kterých mě sestřičky 
doprovázely. Přeji hodně spokojených
a vyléčených pacientů. S úctou k Vaší práci!

11. 6. 2025 PSYCHOMOTORICKÝ VÝVOJ DÍTĚTE DO 1 ROKU
14. 6. 2025 DEN PRO RODINU
31. 8. 2025  CYKLODEN PRO DÁRCE KRVE A PŘÍZNIVCE UHN
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STAŇ SE ČLENEM NAŠEHO TÝMU!

útvar Řízení lidských zdrojů
e-mail: kariera@nemuh.cz
tel.: 572 529 320

V případě Vašeho zájmu
o některou z výše vypsaných

pozic nám zašlete životopis na:

LÉKAŘI

• LÉKAŘ - ODDĚLENÍ NÁSLEDNÉ PÉČE A GERIATRIE
• LÉKAŘ - ODDĚLENÍ NEFROLOGIE A DIALÝZY
• LÉKAŘ - ANESTEZIOLOGICKO-RESUSCITAČNÍ ODDĚLENÍ
• LÉKAŘ - INTERNÍ ODDĚLENÍ

NLZP

• RADIOLOGICKÝ ASISTENT
• FYZIOTERAPEUT
• VŠEOBECNÁ SESTRA
• SANITÁŘ

OSTATNÍ

• PRACOVNÍK ÚKLIDU
• KUCHAŘ/KA (ODDĚLENÍ DIET)
• ELEKTRIKÁŘ

aktuálně 
hledáme


